
动物酸性粘多糖

产品名称 动物酸性粘多糖

公司名称 湖州瑞达生物制品有限公司

价格 2300.00/公斤

规格参数

公司地址 湖州市毗山西路158号福鹏工业园区

联系电话 0572-2385678 18357259949

产品详情

保湿、祛皱、抗炎、祛痘的化妆品原料。

我公司专业生产具保湿、祛皱、抗炎、祛痘功能的化妆品级纯天然动物酸性粘多糖（贻贝提取），含量
>91%，含透明质酸、硫酸软骨素、硫酸类肝素硫酸皮肤素、硫酸角质素等多种活性物质，添加在各类化
妆品中具有良好的乳化性、相溶性和稳定性，其天然特性粘度和保湿、祛皱功能优越于发酵提取的透明
质酸产品，且还具有抗炎、祛痘作用，是高档化妆品理想的添加原料。产品远销日、韩、东南亚、欧美
地区。欢迎国内外广大新老客户来函来电联系。

       It is the raw material of moisturizing, anti-inflammatory, acne.

Our company specializes in production with moisturizing, wrinkle, anti-inflammatory, acne function cosmetic grade
natural animal acid mucopolysaccharide mussel extract content of> 91%, containing hyaluronic, chondroitin sulfate,
heparan sulfate, dermatan sulfate hormone, keratin sulfate, and other active substances,which added in various
cosmetics has good emulsifying properties, compatibility and stability. Its natural intrinsic viscosity and moisturizing,
wrinkle function is superior to the hyaluronic products of fermentation extract , and also has anti-inflammatory.
Acne is to add raw material for the ideal of high-end cosmetics. Welcome domestic and foreign customers to send
messages or take telephone.
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